
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 27. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 949
Ministeren bedes ligeledes redegøre for, om ministeren har til hensigt at efter-
komme Landbrug og Fødevarers ønske om at tilvejebringe 60 mio. årligt til en
plejeordning for lysåbne naturtyper i forbindelse med forhandlingerne om fi-
nansloven for 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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